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Doslovný prepis zvukového záznamu 

z pokračovania  zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 19. 12. 2024, 

dňa 30. 12. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a na základe uznesenia 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 19. 12. 2024 pokračujeme v 20. zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 19. 12. 2024. Vítam poslancov mestského 

zastupiteľstva, pani hlavnú kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, riaditeľov 

príspevkových organizácií, aj keď nikoho, to som si teraz všimol nemáme tu, vedúcich odborov 

mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na pokračovanie zasadnutie písomne a 

včas pozvaní. Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 8, teda MZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová, pán 

poslanec Pollák, pán poslanec Breuer, pán poslanec Bolaček a pán poslanec Balázs. Za 

overovateľov zápisnice menujem poslancov pána Bischofa a pána Deménya.  

 

Teraz pristúpime k bodu č. 17, ktorým sú majetko-právne záležitosti 

Bod č. 1 Ing. Peter Fábián, Alej Antona Kissa 6, Rožňava - zverejnenie zámeru zámeny 

pozemkov v k. ú. Nadabula 

Otváram diskusiu. S faktickou. Nech sa páči pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby neodporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny 

predmetných pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia sa stotožnila so stanoviskom komisie výstavby a neodporúča MZ schváliť 

zverejnenie zámeru predmetnej zámeny. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru zámeny nasledovných 

nehnuteľností v k. ú. Nadabula: pozemky vo vlastníctve žiadateľa, parc. č. KN E 

962 t. t. p. s celkovou výmerou 6 424 m2, spoluvlastnícky podiel 3/6, zapísaná na LV č. 241 a 

pozemky zapísané na LV č. 2603, parc. č. KN E 946 t. t. p. s celkovou výmerou 3 708 m2, KN  

E 945 t. t. p.s celkovou výmerou 601 m2, parc. č. KN E 941 t. t. p. s celkovou výmerou 1 062 

m2 spoluvlastnícky podiel 3/4 a parc. č. KN E 964 t.t. p. s celkovou výmerou 2 877 m2 vo 

výlučnom vlastníctve žiadateľa zapísanej na LV č. 424 v cene podľa znaleckého posudku 
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pripadnú  v prospech mesta a pozemok vo vlastníctve mesta, parc. č. KN E 963 trvalý trávny 

porast s celkovou výmerou 10 006 m2 – LV č. 2475 v cene podľa znaleckého posudku pripadne 

v prospech Ing. Petra Fábiána, bytom Aleja Antona Kissa 6, Rožňava podľa § 9a ods. 15 písm. 

f) zák. č. 138/1991 Zb., podľa § 10, ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta 

Všetky náklady spojené so zámenou uhradí žiadateľ. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 8 poslancov, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/2 Garáže Vargove pole, pri dopravnom ihrisku - zverejnenie 

zámeru zámeny pozemkov 

Otváram diskusiu. Komisia výstavby. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča schváliť MZ zverejnenie zámeru zámeny pozemkov mesta 

Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru, zámeru zámeny pozemkov. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru nasledovnej zámeny 

pozemkov v k. ú. Rožňava: pozemok, parc. č. KN C 2086/142 zastavaná plocha a nádvorie s 

výmerou 31 m2, zapísaný na LV č. 5273, bezodplatne pripadne v prospech mesta Rožňava, 

Šafárikova 499/29, Rožňava. Pozemok, parc. č. KN C 2086/143 zastavaná plocha a nádvorie s 

výmerou 26 m2, zapísaný na LV č. 3609, bezodplatne pripadne v prospech Mgr. Mariána 

Herška, bytom Mierová 288/9, Rožňava. Pozemok, parc. č. KN C 2086/144 zastavaná plocha 

a nádvorie s výmerou 28 m2, zapísaný na LV č. 2360, bezodplatne pripadne v prospech Simony 

Zatrochovej, bytom Dúhová 4150/5, Rožňava. A pozemok, parc. č. KN C 2086/145 zastavaná 

plocha a nádvorie s výmerou 32 m2, zapísaný na LV č. 3001, bezodplatne pripadne v prospech 

Vojtecha Tiszu a manž. Emílie Tiszovej, bytom Kyjevská 1897/13, Rožňava podľa § 9a ods. 

15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. 

a), b) a d) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, bez finančnej náhrady za rozdiel vo výmere 

zamieňaných pozemkov. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17/3 Arpád Karalo, Zlatá 309/15, Rožňava - zverejnenie zámeru 

predaja alebo prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslane Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Takže komisia výstavby neodporučila schváliť MZ zverejnenie zámeru predaja, ani zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta Rožňava a odporúča vyzvať žiadateľa na vypratanie 

nehnuteľnosti od stavebného materiálu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča ani predaj, ani prenájom predmetného pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Neviem, či budem 

celé čítať, či nie zbytočne. Alternatívy. Dobre tak prečítam len v krátkosti. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje alternatívu buď 1. zverejnenie zámeru predaja 

pozemku mesta v k. ú. Rožňava alebo alternatívu č. 2. prenájom pozemku mesta v k. ú. Rož... 

Idem asi za to prvé. Poďme za to prvé. Hej. Tak za alternatívu 1 prosím hlasujme. Predaj.  

Za 0, proti 8 poslancov, zdržalo sa 0. 

 

Prosím hlasujme za alternatívu 2 prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava. 

Za 1 poslanec, proti 6-ti, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17/4 Slovenský rybársky zväz, Miestna organizácia Rožňava, 

Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, JUDr. Ladislav Csákó a manž. Ing. Alica Csákóová, 

Hviezdoslavova 366/4, Rožňava - zverejnenie zámeru zámeny pozemku 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja len uvediem, že predmetný materiál bol na komisiách prezentovaný 

ako odpredaj majetku. Avšak zistilo sa medzi tým, že žiadateľ vlastní časť parcely pod 

mestskou komunikáciu, čiže z toho dôvodu bol materiál dopracovaný. Nejde o veľa m2, ale 

v podstate ide len o to, že tú časť zameníme, ktorá je pod komunikáciou a zvyšok teda podľa 

odporúčaných, odporúčanej ceny komisie finančnej by sme teda predávali. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobre ďakujem za doplnenie. Je to v poriadku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale komisia výstavby súhlasí. Komisia finančná pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia teda hlasovala najprv o predaji a teda odporúča schváliť zverejnenie zámeru 

predaja za cenu 25 eur za m2. Tá informácia o tom, že teda sú tam nejaké ešte ďalšie pozemky 

na vysporiadanie zaznela na komisii, ale teda nehlasovalo sa o tom. Ale, ale väčšina teda členov 

komisie sa vyjadrila, že samozrejme keď je teda takáto situácia, že, že my vlastníme ich 

pozemky, oni vlastnia naše pozemky, tak zámena je najrozumnejšie riešenie. Čiže myslím si, 

že by s tým komisia súhlasila. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru nasledovnej zámeny 

pozemkov v k. ú. Rožňava pozemok, časť s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 

100 m2 vytvorený z parc. č. KN C 2038/5 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 115 

m2 a z parc. KN C 2038/1 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 4 086 m2, 
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zapísaných na LV č. 3001 v cene 25 euro za m2 pripadne v prospech Slovenského rybárskeho 

zväzu, Miestna organizácia Rožňava, so sídlom Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, 

v spoluvlastníckom podiele 3/4, a v prospech JUDr. Ladislava Csákóa a manž. Ing. Alicu 

Csákóovú, bytom Hviezdoslavova 366/4, Rožňava, v spoluvlastníckom podiele ¼. A pozemok, 

časť s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 20 m2 z parc. č. KN C 2045/1 záhrada s 

celkovou výmerou 800 m2 zapísaný na LV 6041 v cene 25 euro za m2 pripadne v prospech 

mesta Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák.č.138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. a), h) a m) Zásad hospodárenia s majetkom mesta. Náklady 

súvisiace so zámenou bude znášať žiadateľ. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17/5 Štefan Bodnár, Slnečná 5, Rožňava - predaj pozemku mesta 

Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila schváliť MZ predaj pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta s výmerou 22 m2 za cenu 20 

eur za m2. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. 

KN C 875/131 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 22 m2, zapísané, zapísaný na LV 3001, 

pre Štefana Bodnára, bytom Slnečná 5, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. b) zák. č. 138/1991 

Zb., za cenu 440 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17/6 Ladislav Jankó, Edelényska 5, 048 01 Rožňava - zámena 

pozemkov 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zámenu pozemkov v katastrálnom úrade, 

v katastrálnom území Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje nasledovnú zámenu pozemkov v k. ú. Rožňava: 

novovytvorená parc. č. KN C 4438/14 ostatná plocha s 564 m2 odčlenená od parc. Č. KN C 

4438/1 ostatná plocha s výmerou 5 266 m2 zapísanej na LV č. 3001 podľa geometrického plánu 

úradne overeného Ing. Matejom Ambružom zo dňa 12. 11. 2024 pod č. G1-392/2024 v cene 13 

321,68 euro podľa ZP č. 95/2024 zo dňa 27. 11. 2024 vypracovaného Ing. Štefanom Baštákom, 
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pripadne v prospech Ladislava Jankóa, bytom Edelényska 5, Rožňava a pozemok parc. č. KN 

C 4485 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 564 m2 zapísaný na LV 6362 v cene 13 321,68 

euro podľa ZP č. 95/2024 zo dňa 27. 11. 2024 vypracovaného Ing. Štefanom Baštákom, 

pripadne v prospech mesta Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák.č.138/1991 Zb., z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) a m) Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta. Náklady súvisiace so zámenou bude znášať žiadateľ. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/7, slabo som videl, asi ste počuli, že som, nepomohli ani 

okuliare. Ďakujem pekne. Vladimír Kelemen, Čučma 238 - zámena pozemkov v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zámenu nasledovných nehnuteľností tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zámenu nasledovných nehnuteľností v k. ú. 

Rožňava: novovytvorené parcely, parc. č. KN C 509/18 zast. plocha s výmerou 337 m2 a parc. 

č. KN C 509/19 zast. plocha s výmerou 66 m2 ktoré sú odčlenené z parc. č. KN C 509/13 zast. 

plocha s výmerou 935 m2 zapísanej na LV č. 6709 zamerané geometrickým plánom úradne  

vereným Ing. Matejom Ambružom dňa 22. 11. 2024 pod číslom G1-415/2024 v cene podľa 

Znaleckého posudku č. 94/2024 zo dňa 26. 11. 2024 vyhotoveného Ing. Štefanom Baštákom 

pripadnú v prospech mesta Rožňava a novovytvorená parcela parc. č. KN C 509/17 zast. plocha 

s výmerou 403 m2, ktorá je odčlenená z parcely parc. č. KN E 1455 trvalý trávny porast s 

výmerou 2 045 m2, zapísanej na LV č. 4493 zameraná geometrickým plánom úradne overeným 

Ing. Matejom Ambružom dňa 22. 11. 2024 pod číslom G1-415/2024 v cene podľa Znaleckého 

posudku č. 94/2024 zo dňa 26. 11. 2024 vyhotoveného Ing. Štefanom Baštákom pripadne v 

prospech Vladimíra Kelemena bytom Čučma 238, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 

Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta. Všetky náklady spojené so zámenou bude znášať žiadateľ. Prosím hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/8 Amalion, občianske združenie, Košická 1093/1, Rožňava - 

prenájom pozemku mesta 

Pán zástupca nech sa páč...alebo pán Kelecsényi nech sa páči. Komisia výstavby. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Tak komisia výstavby nedoporučila schváliť MZ prenájom pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Okrem tých skutočností, ktoré som uviedol už v 1. časti nášho 

rokovania 19.12. ešte dávam do pozornosti pánov poslancov analýzu hlavného architekta, kde 

sú tiež ďalšie skutočnosti uvedené, ktoré v súčasnej dobe nám, by som povedal bránia tomu, 

aby bol tento pozemok prenajímaný a žiadateľ sa musí aj s týmito vecami vysporiadať najprv 
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a až potom môže dôjsť k prenájmu, prípade predaju pozemku. Ale v súčasnej dobe nevidím 

takúto možnosť. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť prenájom pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s  

výmerou 79 m2 z parcely parc. č. KN E 330/1 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 

592 m2 zapísaná na LV 3001, pre Amalion, občianske združenie, so sídlom Košická 1093/1, 

Rožňava, podľa § 9aa, ods. 2 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu podľa Zásad pre určovanie 

výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta v sume 20,58 eura za m2/rok, spolu vo výške 1 626 euro za rok, zvýšenú o infláciu 

vyhlásenú štatistickým úradom v januári 2025. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 8, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/9 Viničky service s.r.o., Banícka 291, Krásnohorské 

Podhradie - prenájom pozemku mesta 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakuje pekne za slovo. Platí presne to isté, čo som povedal v predchádzajúcom bode. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Taktiež komisia výstavby neodporučila MZ schváliť prenájom predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť prenájom pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s  

výmerou 79 m2 z parcely parc. č. KN E 330/1 zastavaná plocha a nádvorie s celkovou výmerou 

592 m2 zapísaná na LV 3001, pre Viničky service s.r.o., so sídlom Banícka 291, Krásnohorské 

podhradie, podľa § 9aa, ods. 2 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu podľa Zásad pre určovanie 

výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve 
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mesta v sume 20,58 eura za m2/rok, spolu vo výške 1 626 euro za rok, zvýšenú o infláciu 

vyhlásenú štatistickým úradom v januári 2025. Prosím hlasujme. 

Za 0, proti 8, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/10 Informatívna správa – obchodná verejná súťaž na nájom 

poľnohospodárskych pozemkov v k. ú. Rožňava 

Nikto sa...Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať informatívnu správu na vedomie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie informatívnu správu o obchodnej verejnej 

súťaži na nájom poľnohospodárskych pozemkov v k. ú. Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/11 Informatívna správa – obchodná verejná súťaž na predaj 

prebytočného majetku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zopakovať obchodnú verejnú súťaž s najnižším podaním vo 

výške 99 tisíc eur a zároveň odporúča MsÚ rozšíriť okruh informovania verejnosti o predaji 

nehnuteľnosti. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie informatívnu správu o neúspešnej 

obchodnej verejnej súťaži na predaj nehnuteľností v k. ú. Rožňava, budovy na Ul. Čučmianskej 

dlhej č. 1622/15 v Rožňave s pozemkami a schvaľuje zopakovať obchodnú verejnú súťaž 

s najnižším podaním vo výške 99 tisíc euro. Ukladá zabezpečiť vyhlásenie obchodnej verejnej 

súťaže. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17/12 nformatívna správa – obchodná verejná súťaž na nájom 

nebytových priestorov – Reštaurácia Tri ruže 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia zobrala informatívnu správu na vedomie a odporúča zopakovať súťaž 

s minimálnou výškou nájomného 15 tisíc eur ročne. A MsÚ tiež odporúča rozšíriť informovanie 

o prenáj...o možnosti prenájmu priestorov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  
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Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie informatívnu správu o neúspešnej 

obchodnej verejnej súťaži na nájom nebytových priestorov – Reštaurácia Tri ruže. Schvaľuje 

zopakovanie obchodnej verejnej súťaže s minimálnou výškou nájomného 15 tisíc euro ročne a 

Ukladá vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 17/13 Agrex s.r.o., Námestie baníkov 31, Rožňava - zverejnenie 

zámeru výpožičky priestorov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výpožičku nebytových priestorov tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru výpožičky nebytových 

priestorov pozostávajúcich z jedálne, chodby, salónika, kuchyne, skladov, šatní pre mužov a 

ženy, sociálnych miestností, kancelárií a bývalej jedálne v suteréne s celkovou výmerou 558,38 

m2 nachádzajúcich sa v budove na Námestí baníkov č. 32 v Rožňave, zapísanej na LV č. 3001 

– Radnica, súp. č. 16, postavená na pozemku parc. č. KN C 45/5 pre Agrex s.r.o., so sídlom 

Námestie baníkov 31, Rožňava, v zmysle § 5 ods. 1 a z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa § 4 ods. 8 písm. d) Zásad hospodárenia s majetkom mesta a podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) 

zák. č. 138/1991 Zb. na dobu určitú tri mesiace od 01.01.2025 do 31.03.2025. Ukladá 

zabezpečiť zverejnenie zámeru výpožičky na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

Mám tu niečo podobné. Konečné schválenie. Hej takže dobre. Okej.  

Prejdime k bodu rokovania č. 17/14 Agrex s.r.o., Námestie baníkov 31, Rožňava - výpožička 

priestorov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výpožičku nebytových priestorov tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výpožičku nebytových priestorov pozostávajúcich 

z jedálne, chodby, salónika, kuchyne, skladov, šatní pre mužov a ženy, sociálnych miestností, 

kancelárií a bývalej jedálne v suteréne s celkovou výmerou 558,38 m2 nachádzajúcich sa 

v budove na Námestí baníkov č. 32 v Rožňave, zapísanej na LV č. 3001 – Radnica, súp. č. 16,  

postavená na pozemku parc. č. KN C 45/5 pre Agrex s.r.o., so sídlom Námestie baníkov 31, 

Rožňava, v zmysle § 5 ods. 1 a z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 4 ods. 8 písm. d) 

Zásad hospodárenia s majetkom mesta a podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. na 

dobu určitú tri mesiace od 01.01.2025 do 31.03.2025. Ukladá zabezpečiť vypracovanie zmluvy 

o výpožičke. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Majetko-právne máme za sebou. 

Prejdime k bodu rokovania č. 18 Centrum právnej pomoci, Námestie slobody 12, P. O. Box 18, 

810 05 Bratislava 15 - krátkodobá výpožička nebytového priestoru v budove OKC v Rožňave, 

miestnosť č. 12 – konečné schválenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť krátkodobú výpožičku nebytových priestorov 

miestnosti č. 12 v budove OKC tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje krátkodobú výpožičku nebytového priestoru – 

miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² v budove OKC v Rožňave pre Centrum právnej pomoci so 

sídlom Námestie slobody 12, Bratislava podľa ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, na dobu určitú a to na rok 

2025 v zmysle čl. 4 ods. 8 písm. c) zásad hospodárenia s majetkom mesta z dôvodu nájmu, 

výpožičky nehnuteľností podporujúce všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný účel. 

Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 19 Odpis nevymožiteľných a premlčaných pohľadávok 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť trvalé upustenie od vymáhania a odpis pohľadávok 

tak, ako je to uvedené v materiály. Finančná komisia ešte mala odporúčanie doplniť materiál 

pre zastupiteľstvo, čo sa teda udialo. Tie informácie sú doplnené. Takže ďakujem za to. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s trvalým upustením od vymáhania pohľadávok voči 

spoločnosti EMPRESS – ROŽŇAVA s.r.o. vo výške 2 250 euro uvedenej v tabuľke č. 1 

a všetkých pohľadávok uvedených v tabuľke č. 2 a ukladá odpísať pohľadávky z účtovnej 

evidencie. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

V bode č. 20 máme predložené materiály hlavnej kontrolórky mesta. Poprosím ju, aby si ich po 

jednom uviedla. Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo pán primátor. Vážení poslanci predkladám vám Správu o vykonanej 

kontrole dohôd o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru podľa § 223 až 228 a 

zákonníka práce. Kontrolu som vykonala n základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na 

II. polrok 2024, ktorý bol schválený uznesením zastupiteľstva č. 119/24. Správu ste mali 

možnosť si prečítať. Bola aj zverejnená, bola vám aj doručená. Ku kontrole som mala 
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predložených 23 dohôd o pracovnej činnosti za rok 2023 a 47 dohôd o vykonaní práce za rok 

2023. Boli zistené určité nedostatky. Porušenie zákonníka práce. V priebehu kontroly sa 

niektoré nedostatky odstránili. Boli to tie, ktoré nastali nejakým omylom, výmenou príloh pri 

vykonávaní základnej finančnej kontroly. Ale boli navrhnuté opatrenia, aby sa takéto ďalšie 

nedostatky v budúcnosti nevyskytovali. Kontrola bola prerokovaná s vedúcou odboru 

všeobecnej a vnútornej správy. Boli prijaté opatrenia na odstránenie týchto nedostatkov. Takže 

nech sa páči, ak sa chcete niečo opýtať, alebo máte pripomienky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dohôd o prácach 

vykonávaných mimo pracovného pomeru podľa § 223 až 228 a zákonníka práce. Prosím 

hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 20/2. 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem veľmi pekne. Predkladám správu o kontrole, ktorá bola vykonaná § 18e zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších prepisov. Kontrola bola vykonaná na 

základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024. A cieľom bolo skontrolovať 

dodržiavanie smernice o zadávaní zákaziek s nízkou hodnotou za rok 2023. Ako ste mali 

možnosť si prečítať tých zákaziek bolo dosť veľké množstvo a musím konštatovať s potešením, 

že nezistili sa nedostatky. Dodržiava sa zákon a dodržiava sa aj interná smernica. To je všetko 

z mojej strany. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania Smernice 

o zadávaní zákaziek s nízkou hodnotou za rok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 20/3 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem vám pekne. Predkladám vám správu z kontroly dotácií za rok 2023. Táto kontrola 

bola tiež vykonaná na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti. Máte pred sebou materiál, 

kde sú uvedené všetky kluby, ktoré a združenia, ktoré obdržali dotáciu od mesta. Napriek 

množstvu dohôd, účtovných dokladov a ďalších dokladov boli 2 také nedostatky zistené. Máte 

ich tam uvedené. Jedna taká men...menší nedostatok. Viete dobre, že trvalosť účtovných 

dokladov, pokiaľ nie je originál prefotený, tak stráca svoju schopnosť. Teda čitateľnosť do 

budúcna. Takže tam som odporučila v jednom prípade bolo, že ten doklad nebol prefotený, aby 

sa táto trvalosť dokladov zabezpečila. A druhá vec to je porušenie zákona o finančnej kontrole, 

keď sa administratívna finančná kontrola vykonáva s dosť veľkým časovým odstupom od 

predloženia vyúčtovania. Takže tu odporúčame maximálne do 14 dní vykonať túto 

administratívnu finančnú kontrolu, nakoľko neskôr už to nemá veľmi význam. Takže správa 
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bola prejednaná so zodpovednými zamestnancami a boli prijaté opatrenia na odstránenie týchto 

nedostatkov. Všetko z mojej strany. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dotácií za rok 2023. 

Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 20/4 

Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

V zmysle § 18f ods. 1 písm. b) zákona Slovenskej národnej rady č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov predkladám MZ na schválenie návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky mesta Rožňava a útvaru na I. polrok 2025, ktorý bol zverejnený 

viac ako 15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve spôsobom v meste obvyklým.  To znamená, 

že na úradnej tabuli a na webovom sídle. Okrem kontrolnej činnosti mi zo zákona vyplývajú aj 

iné činnosti, ktoré máte v tomto návrhu plánu kontrolnej činnosti uvedené. Nech sa páči ak 

chcete doplniť moju, môj návrh o nejaké iné kontroly tak, nech sa páči, je tu na to priestor. 

Samozrejme aj v priebehu roka nie je problém pokiaľ máte pocit, že treba nad rámec zákona 

niečo skontrolovať, alebo si to vyžadujú okolnosti, tak som k dispozícii. Nech sa páči. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

mesta Rožňava na I. polrok 2025. Prosím hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Veľmi pekne ďakujeme pani hlavná kontrolórka za prácu.  

 

A ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu.  

 

A posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Beke? Nech sa páči pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Nechcem veľmi zdržiavať zastupiteľstvo, ale keďže je pokračovaním 

tak práve vtedy 19-teho, keď mali sme zasadnutie, vtedy ma zastavili obyvatelia na 

Záhradníckej ulici. Odvtedy už sa trošku zmenila situácia, ale, ale naďalej len, len z časti. Tesne 

pred Vianocami sa objavili stroje a pracovníci od plynárov ako aj tekor ulici. Rozkopali značnú 

časť ulice, čo nie veľmi potešilo tam bývajúcich. Avšak ešte viacej zlosti, že na chodníku od 

trhoviska smerom k Záhradníckej ulici ešte za éru primátorovania pána Burdigi bola na polovici 

chodníka pozbieraná asfaltová vrstva a na ďalšej časti asfaltová vrstva je rozdrvená, zničená 

technikou, zberom pohrabaných kôpok ako aj odhŕňania snehu z tejto plochy. Rozčuľuje ich, 

že ani za pol druha cyklu terajšieho vedenia nepodarilo sa opraviť tento chodník a dať do takého 

stavu, aby sa dalo na tom aj chodiť. Boli by radi tak obyvatelia sídliska P. J. Šafárika ako aj 

ulici Záhradníckej, keď by sa táto situácia aspoň na jar sa zmenila už. Chcel by som mesto 
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upozorniť na dodržanie zákona o menšín. Tak som počul, že nedávno boli rozposlané dotazníky 

ohľadom dodržania tohto zákona o dvojjazyčnosť v mestách a obciach, kde žije minimum 15% 

obyvateľov danej menšiny. Ak dobre viem, podľa zákona upozorňujúce a výstražné tabule sú 

povinné uvádzať dvojjazyčne. Na rožňavskej pomery to znamená, že aj v maďarčine by sa mali 

byť, mali byť vyložené takéto tabule. Veľmi okaté je brána radnice najmä teraz, keď na Vianoce 

krásne je vyzdobená, čo ťahá ešte viac oči na bránu, avšak tabule zavesené na bránu asi v počte 

6 ks sú len jednojazyčné. Dobre by bolo previesť dajakú, dajaké opatrenie na, na, na túto 

situáciu. Je tam, je tam upozorňujúca ako len tabuľa na, na zatváranie a otváranie radnici ako 

aj zákazu fajčenia v priestoroch rad...nádvoria radnici. Chcel by som poďakovať odboru 

kultúry, že v Poshovej záhrade sa podarilo ako odstrániť tú maličkú závadu, že história 

Poshovej záhrady ako aj vily bolo vylepené onoho času, keď, keď prešla ako len rekonštrukciou 

celá záhrada. Avšak tie informačné tabule boli zneškodnené už, lebo vietor ich potrhal. Po 

dlhšej dobe sa podarilo odstrániť túto závadu a krásne nový, nový pán vedúci odboru kultúry 

dá snahu ako len má snahu a odstránil a návštevníci môžu prečítať to, čo, čo by onoho času tak 

viem, že pôvodne malo byť QR kód na to ako len tam uvedené. Prešlo už pár rokov, ale ten QR 

kód sa tam dajak nedostal doposiaľ. Tak aspoň s takýmto spôsobom vedia návštevníci sa 

oboznámiť, že, že prakticky čo máme za záhradu a, a aká vila je tam vedľa, vedľa tej záhrady. 

Aj, aj sa dostalo ku mne ako len dotaz, alebo lepšie povedané dotaz, že prečo nebola ako 

usporiadaná nejaká kultúrna akcia pri, pri rozsvietení prvej adventnej sviečky. No tak chcel by 

som poďakovať taktiež, že keď už pri prvej svie...prvom rozsvietení, alebo zapálení sviečky 

nebola žiadna kultúrna akcia ako, ako predchádzajúci v rokoch to bolo ako robené, aspoň na 4 

sviečku sa ako len udialo pekné podujatie. Takže môžu sa ukľudniť, mohli sa ukľudniť ako len 

obyvatelia, že, že predsa mesto myslí aj na takéto veci v adventnom období. A keďže sme po 

Vianociach, čo, čo dúfam, že každému pekne prešli a blíži sa začiatok alebo koniec roka, však 

zajtra už je Silvestra, tak každému z nás ako aj obyvateľom by som chcel popriať všetko 

najlepšieho do nového roka, veľa zdravia, šťastia, pokojného života. Boldog új esztendót 

kívánok mindenki részére úgy a it lakóknak mint az it lévóknek. Koszonom szépen. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Köszönöm szépen. Tu budem odpovedať. Možno na niektoré. Záhradnícka 

ulica je ako môj taký, kameň môjho úrazu. V živote som prvý krát povedal, že domovníkovi, 

že môžete povedať, že do mesiaca začneme robiť, keď nie odstúpim. No a učím sa ako nováčik. 

Samozrejme išli sme opravovať tam chodníky aj parkovisko. Už začali merať, zameriavať, 

peniaze boli, firma bola vysúťažená. Ale keď zbadali, že zameriavame, tak vodári si to všimli, 

oslovili nás vodári, že čo ideme robiť. Hovorím ideme robiť nové parkoviská, ideme robiť novú 

cestu, chodníky. Joj, že nech nerobme, lebo o rok rozkopú zas celé. Tak automaticky sme sa 

zastavili. Na to sa ozvali aj plynári, že aj oni idú rozkopávať. No hovorím a presne asi tá 

komunikácia, ktorá tu dosť dlhé roky možno absentovala, tak teraz na tom pracujeme, aby už 

dopredu sme vedeli tieto kroky, kde čo idú rozkopávať. Takže len poprosím všetkých tam 

obyvateľov, ktorí bývajú v tej lokalite o trpezlivosť. Vidíte, že opravuje sa to. Či to je Stefe, či 

sú to vodári, či sú to plynári. Dáme to do poriadku a ako prví hneď ideme im riešiť parkoviská 

a tie cesty a chodníky dáme do poriadku. Takže oni budú medzi prvými. Ale ako stále vidíte, 

pravidelne ešte tam chodia a niektoré spoločnosti ešte tam opravujú tieto svoje siete. 

Dvojjazyčne berieme na vedomie. Samozrejme. Poprosím pán poslanec ťa zas na kultúru urobiť 

určite jak sa tabuľku. Dajú vyrobiť dvojjazyčnú tabuľku na otváranie. To vieme. Som rád, že 

ten poškodený nápis z Poshovej sa odstránil. Tak isto ďakujeme. Prvá adventná svieca. 

Samozrejme sme v konsolidačnom období. Hľadáme aj my nejaké úsporné režimy, tak sme 

riešili, aby som neťahal celú aparatúru, 3 – 4 ľudí na prvú, druhú, tretiu adventnú sviecu. Tak 

sme sa dohodli, že urobíme to naraz aj v spoločnosti so zástupcami cirkvi, čo veľmi pekne 

dopadlo. Všetci sa zišli. Presne o tom bolo, že treba byť súdržný a si myslím, že stačí, keď tú 
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poslednú zapálime spoločne všetci. Bolo tam dosť veľa ľudí takže aj, aj to hovorí o tom, že 

presne možno stačí raz a poriadne. Takže nemusíme potom samozrejme aj tie nadčasy riešiť 

našim zamestnancom, keď každú nedeľu sa na to pripravujú a tak isto ich vyťahujeme 

viacerých ľudí potom od svojich rodín pri týchto sviatkoch. A samozrejme aj vám pán poslanec 

prajeme tak isto šťastný nový rok. Nech ste úspešnejší ale ostatní. Takže také odpovede na vaše 

otázky. Pán zástupca. Niečo som asi zabudol. Ešte ma doplní. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Iba ku Záhradníckej ulici. Pôvodne v pláne mali SPP rekonštruovať plynovod v tejto časti 

mesta až v roku 2025. Po našich jednaniach už začali v roku 2024. Takže aj my sme sa snažili 

maximálne urýchliť to, aby čo najkratšiu dobu to bolo rozkopané. Žiaľ niektoré veci tieto, tieto 

firmy veľké tiež majú svoje plány a sme radi, že sa nám to podarilo takto urobiť. Lebo keby to 

oni neboli začali už v roku 2024, ale 25 ako to mali pôvodne v pláne, tak ďalší rok by sme to 

mali rozkopané. Samozrejme stavenisko bolo riadne odovzdané, čiže v súčasnosti ešte stále má 

SPP prevzaté stavenisko. To znamená, že potom keď oni ukončia svoje práce my to 

prevezmeme a budeme robiť spätné úpravy. Bolo by nezmyselné pristupovať k nejakým malým 

opravám, povedzme na nejakom chodníku, dvoch, keď vieme, že tam bude komplexná 

rekonštrukcia všetkých inžinierskych sieťach prebiehať. Aj to je dôvod prečo to chvíľu trvá 

a radšej to urobiť naraz poriadne ako po kúskoch. A nedajbože by nám poškodili už opravené 

chodníky. To by bolo asi to najhoršie, tá najhoršia vizitka. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za doplnenie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Ja by som mal otázku na pána náčelníka MsP. Som si všimol v tých informatívnych 

materiáloch, ktoré dostávame, že bolo vyhlásené, jak to nazvať, výberové konanie, alebo teda 

oznam o voľných pracovných miestach v MsP. Chcem sa spýtať, či sa teda niekto prihlásil. A či 

bol niekto vybratý, ak sa niekto prihlásil. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím zapnúť pána náčelníka. Ďakujem. 

 

náčelník MsP Ing. Róbert Hanuštiak  

Tak pekný deň prajem všetkým. Pán poslanec prihlásili sa 2 uchádzači a z toho bolo, bol 

vybratý jeden uchádzač na základe výsledkov pohovoru a písomných testov.  

 

p. primátor Michal Domik 

Postačujúca? Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Čiže ešte stále máme jedno voľné miesto. Nemáme obsadené všetky posty. Dobre ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Príjemný dobrý deň. Ďakujem za slovo. Celý rok bolo tu dosť kritiky, tak na konci roka zopár 

aj pekných slov. Tak chcel by som poďakovať celému MsÚ za súčinnosť, za nápomocnosť, tak 

isto komisiám, v ktorých som členom, či je to komisia kultúry, či je to komisia verejného 
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poriadku. A samozrejme zároveň sa chce poďakovať aj MsP za ich prácu, za ich činnosť, 

súčinnosť, nápomocní občanom. No a tak vám všetkým prajem všetko dobré do nového roku 

a aby sme sa tu v zdraví zišli a pomáhali občanom Rožňavy. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Tak pán zástupca pôjde ešte predo mnou. 

Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tiež sa chcem poďakovať všetkým vám poslancom, všetkým 

kolegom z MsÚ, ako aj z príspevkových a rozpočtových organizácií, všetkým obyvateľom 

mesta. Nie sme v jednoduchej dobe. Nežijeme v jednoduchej dobe, ale ja verím a dúfam, že to 

spolu všetci zvládneme a prajem vám hlavne pevné zdravie a všetko dobré do roka 2025. Sok 

erőt egészséget az új esztendőben. Ďakujem pekne. Köszönöm szépen. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Tak sa pridám aj ja. Tak začal by som vážení poslanci s Vami. Chcel 

by som sa vám poďakovať za podporu za celý rok. Toto obdobie boli, bolo veľmi ťažké. Hlavne, 

viete o tom, že sme v konsolidačnom období, kde tie útoky na moju osobu boli dosť silné, ale 

ako aj vidno a tak isto sa mi to vrátilo, že ste za mnou. Takže vážne si z celého srdca vážim 

vašu podporu. A musel som robiť tie nevyhnutné opatrenia aj keď boli bolestivé. Ale 

samozrejme zastupujeme aj občanov nášho mesta a tie zdroje musíme opatrovať, musíme na 

nich dohliadať. Takže nebolo to ľahké obdobie. Pre mňa zvlášť rok 2024 bol dosť ťažký. 

Dúfam, že sa nebude opakovať. Ale, trošku som sa usmial, lebo jediná osoba, ktorá tu vlastne 

ekonómka naša hlavná, ale bude, 2025 vyzerá, že bude ešte ťažší. Ale ja si myslím, že na MsÚ 

robia strašne šikovní ľudia. Zvládneme to. Zas všetkým pracovníkom či na MsÚ, či všetkých 

organizáciách, všetkým dobrovoľníkom, hlavne dobrovoľníkom. Možno som aj ešte naviac, 

pre mňa najviac znamenajú tí dobrovoľníci, ktorí v meste aj vďaka participatívnemu rozpočtu 

neboja sa ísť do výziev. Vytvárajú okolo seba krásne prostredie. Pre nich, fakt ako, pre nich by 

som mal to najkrajšie, čo by som im mohol splniť, lebo tí dobrovoľníci, je ich už stále viac 

a viac a to ma teší asi najviac, keď v meste ľudia sa zomknú a, a nemajú problém pridať sa 

k tomu, aby toto mesto bolo stále krajšie a krajšie. Samozrejme aj MsP. Tam by som poprosil 

zas každý deň čítam ten facebook, teraz už pravidelnejšie, aj odpovedám. Tá MsP ako vidíte 

ešte stále je poddimenzovaná. Samozrejme musím sa ich zastať. Veď to nie je ľahká práca. Oni 

nemôžu, by som si prial, aby každý deň robili len krásne veci. Robia aj krásne veci. Zachraňujú 

šteniatka, odchytávajú šteniatka, mačičky odchytávajú. Nosia ich do útulku. Aby ste vedeli, že 

aj toto je ich práca. Odstraňujú vraky, ktoré vlastne zavadzajú v tom parkovaní. Aj toto je ich 

krajšia práca. Ale mnohokrát musia aj tých arogantných šoférov, ktorí si zaparkujú na dajakej 

trávnatej ploche auto a si myslia, že ja môžem všetko, pokutovať. A nemôže byť hneď reakcia, 

že sú darmožráči a len pokuty dávajú. Je to veľmi ťažká. Keby všetci si tu robili v meste čo len 

chceme, tak anarchia by vznikla v celom našom meste. Takže nemajú ľahkú prácu a by som 

možno aj takto apeloval na všetkých našich občanov, aby im nesťažovali túto prácu. Nie je to 

jednoduché po večeroch si sadnúť, chcieť si oddýchnuť a potom čítať na facebooku, že MsP 

aká je zlá. Robia veľmi záslužnú prácu a veľmi ťažkú prácu. Hlavne psychicky. Samozrejme 

vieme, že máme aj neprispôsobivých občanov v našom meste. Každé mesto má a tento problém 

je si myslím, že stále väčší a väčší. Pracujeme na dajakých alternatívach, ale určite bude nutné, 

aby sa aj legislatíva zmenila, aby mali väčšie právomoci na MsP, hlavne tí mestskí policajti. 

Veľmi by som vítal, keby sa mohla merať rýchlosť v našom meste hej. Keď tie pokuty, ani nie 

o tie pokuty a tie peňažné finančná prostriedky, ktoré by prišli, ale máme tu 30-tky, máme tu 

tabule, kde sú 30-tka v obytných zónach. Nedodržuje sa to. To by som si vedel predstaviť, že 
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dáme tam jednu kameru a do týždňa do dvoch týždňov by sme tam mali poriadok konečne. 

Takže veľa možností je. Pracujeme na mnohých možnostiach. Snažíme sa, poslanci sa snažia, 

celý MsÚ sa snaží, všetky organizácie sa snažia pracovať na tom, aby sa v našom meste žilo 

lepšie. A preto odo mňa veľká vďaka pre všetkých týchto ľudí, ktorí pracujú na tom, aby 

v našom meste sa žilo lepšie. A všetkým týmto ľuďom chcem popriať, samozrejme aj všetkým 

našim občanom, šťastlivý nový rok, aby bol ten rok 2025 krajší ako ten rok 2024. Aj keď neverí 

pani inžinierka Erika Leskovjanská, neverí tomu. Ale ja verím, som optimista, že bude to lepšie. 

Takže všetkým prajem šťastlivý nový rok. Áno. Ja som optimista, ona realistka. Takže ešte raz 

vám všetkým dookola ďakujem veľmi. Pekne za všetko. Takže my sme sa asi a máme ešte aj 

pána poslanca Kuhna.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dúfam, že sa na mňa pán primátor nenahnevá, že nebude mať posledné slovo. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pokojne. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ale jeho slová ma trochu inšpirovali. Ja by som všetkým chcel teda popriať a zároveň požiadať 

všetkých ľudí, aby boli k sebe navzájom ohľaduplní. A uvediem jeden konkrétny príklad, ktorý 

sa týka vlastne aj toho, čo sa v meste deje, čomu sa venujeme. Ľudia, mnoho ľudí sa sťažuje na 

problémy s parkovaním. Čo je problém, ktorý riešime. Ale zároveň ja sa stretávam často 

s prípadmi, že vodiči parkujú veľmi neohľaduplne. My sme v meste povedali, pán primátor 

povedal, že napriek tomu, že zákon hovorí o tom, že parkovať sa na chodníku môže len tam, 

kde je dopravná značka, že nebudeme pokutovať vodičov, ak budú parkovať na chodníkoch 

lebo vieme, že je problém s parkovaním. Ale parkovať na chodníkoch by sa malo tak, aby sa 

vždy nechalo 1,5 m. To je požiadavka zo zákona, dokonca ešte aj pred zmenou zákona, keď, 

keď bolo dovolené parkovať na chodníkoch aj keď tam nebola značka, tak bola požiadavka 

nechať 1,5 m. Ja sa žiaľ stretávam veľakrát s prípadmi, keď vodiči parkujú tak, že tam ostane 

ani nie že 0,5 m na chodníku a to potom spôsobuje veľké problémy mamičkám, alebo teda 

rodičom s kočíkmi, ľuďom na vozíkoch, starým ľuďom, ktorí majú také tie štvorkolky. Keď 

musia proste ísť po chodníku, alebo po ceste pretože niekto zaparkoval tak na chodníku, že teda 

už tam nezostalo žiadne voľné miesto. Takže chcel by som požiadať aj, aj vodičov, aby pri 

parkovaní na chodníkoch boli ohľaduplní a nechávali tam ten 1,5 m toho priestoru. Keď si 

budeme navzájom robiť trošku menej naprieky, tak, tak budeme v tom budúcom roku všetci 

trošku šťastnejší a spokojnejší. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď sa otvárala tak trošku aj tá parkovacia politika som človek, ktorý vidí 

stále len tie pekné veci hej. Snažím sa, aby som optimisticky žil a úplne vidím tie všetky 

nedostatky v živote, ale úplne ma netrápia, sú na to, aby sme ich odstránili. Len jednoducho sa 

zamyslím nad tými občanmi a teraz zatiaľ, čo sa udialo v parkovacej politike. Máme určité časti 

sídlisk, kde už áno tieto problémy, ktoré boli, že parkujú hore dole na tých chodníkoch už máme 

vyznačené. Určite ste viacerí videli značky hej. Už sú tam vodorovné značenia, kde majú 

parkovať tie autá, pokiaľ môžu vyjsť s tým kolesom na ten chodník. Toto všetko už sa zavádza. 

Tak isto aj tie úseky sú pekne vyznačené bielou farbou, čo ďakujeme technickým službám. 

Takže pracujeme na tom, že toto už je. Doteraz nebolo. Každý hore dolu parkoval, ako sa dalo. 

Nechal si auto, medzi autom bol priestor možno aj meter hej. Už ďalšie auto sa. Takže aj toto 

sa posunulo. Určite vznikli ďalšie parkovacie miesta, že technické služby vlastne tieto 

parkovacie miesta už vyznačili na určitých miestach. Takže do budúcna určite aj na Vargovom 
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poli a bude to pokračovať. Všetko je začaté, len treba byť trošku taký trpezlivý, že pracujeme 

na každom probléme, ktoré v meste vlastne sa vyskytol. A treba. Určite súhlasím, aby sme boli 

ohľaduplní k sebe. Či už dakto zle zaparkuje, aj keď náhodou zle zaparkuje, zas netreba to 

vypisovať na facebooku. Alebo niekto vám skočí do cesty, netreba hneď. Aj ten človek, ktorý 

vám náhodnou nedá prednosť môže mať svoje problémy. Tak ja sa tak zamýšľam stále, že aj 

ten môže mať nejaký problém, kde je zamyslený a nedal prednosť. Aj ja som už viackrát nedal 

prednosť. Som si nevšimol. Bol som zamyslený. Ktorý z nás neurobil takú chybu. Ale 

nepotrebujeme, aby sme prišli domov a hneď na facebooku nájdem svoje EČV, že som debil, 

alebo no s prepáčením, neviem, aké invektíva tam lietajú. Hej, že neviem pravidlá cestnej 

premávky. Treba byť ohľaduplný a to by som možno aj 3 krát zopakoval, že treba byť 

ohľaduplný k sebe. Nikto sa nehlási do diskusie. Takže už máme, týmto sme program dnešného 

MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za pozornosť. A prajem vám ešte príjemný zvyšok 

dnešného dňa. Ešte na závere by som poprosil. Ešte taká téma ohňostroj. Samozrejme mesto 

Rožňava podporuje aj útulok. Platíme všetky tie si myslím, že očkovania, kastrácie a takéto 

poplatky. Máme tam aj svojich zamestnancov. Mesto Rožňava sa stará aj o útulok. Ale 

samozrejme musíme sa starať aj o ten zvyšok ľudí, ktorí vlastne bežne mali zvyk osláviť koniec 

roka ohňostrojom. A tento rok, si myslím, že taktiež chceli by sme urobiť ohňostroj a týmto 

pádom by som chcel aj všetkých našich občanov pozvať na novoročný ohňostroj, silvestrovský 

ohňostroj, ktorý sa bude o 12.00, o polnoci konať. Aj pre útulok sa zvýšia peniaze. Dávame pre 

útulok, aby sme zbytočne. Len teraz som v takej pozícii jedna časť ľudí nechce ohňostroj, druhá 

časť ľudí chce ohňostroj. Ja osobne mám tak isto psíka. Môjmu psíkovi tak isto vadí, vadia 

delobuchy a vadí hluk výbuchov, ale zas musíme myslieť na všetkých občanov mesta. Raz do 

roka si myslím, že ten ohňostroj môže sa uskutočniť a môžeme osláviť, že konečne ten rok 2024 

už je za nami a blíži sa ten rok 2025, kde vlastne prichádza tá nádej, že bude lepším rokom 

a niekto vybúchajme tie emócie a nech sa tešíme spoločne. A mne sa veľmi teší, keď sa ľudia 

spájajú, prichádzajú na námestie a spoločne si myslím že pripijeme na odchod toho starého roka 

a príchod toho nového roka. Takže srdečne pozývam všetkých občanov nášho mesta na 

ohňostroj o polnoci na Silvestra. Ďakujem pekne. Dovidenia. 
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